
דבר ראש הלשכה  

עו"ד דורון ברזילי   

עם תום תקופת החגים ותחילתה בפועל של שנת המשפט 
תשע"ה, אני מוצא לנכון לעדכנכם בכמה נושאים מרכזיים 
שעומדים על הפרק ושעתידים להשפיע באופן ניכר וחיובי 

על חברי הלשכה. 
השופטים.  משוב  יתקיים  השנה  בנובמבר  כבר  ראשית, 
מוחץ  ברוב  המרכזי  הוועד  החליט   25.6.14 ביום  כזכור, 
לקיים את משוב השופטים בשנת המשפט הנוכחית, והקים 
את ועדת משוב השופטים כדי להוציאו לפועל. ועדת משוב 
תוצאות  את  לקבל  הלשכה  מנגנון  את  הנחתה  השופטים 
המשוב בדצמבר. הוועדה אימצה במלואו את שאלון המשוב 

שבוצע ב־2005, וכן הוחלט כי המשוב יהיה אינטרנטי.
וחשוב  חיוני  כלי  הוא  המשוב  כי  סבור  בראשותי  המרכזי  הוועד 
הרחב  הציבור  של  האמון  ולהחזרת  המשפטית  המערכת  להבראת 
ולהערכה  לביקורת  איכותי  כלי  לייצר  נועד  השופטים  משוב  בה. 

נכונה, ולא נועד לניגוחים אישיים. 
הלשכה רואה חשיבות רבה במערכת משפטית חזקה, וסבורה כי 
יש צורך ממשי במערכת בקרה נוספת מלבד מוסד הנציבות להגברת 
אמון הציבור במערכת השפיטה. מערכת זו תסייע באבחון תהליכי 
השחיקה, בניהול זמן שיפוטי ביעילות וכן בבחינת התנהלות הצוות 

הפועל לצד השופט.
ועילוי  הגון  אדם  הוא  גרוניס  הנשיא  כי  לומר  צריך  לחרם,  אשר 
מטיף  עליון  משפט  בית  שנשיא  הדעת  על  יעלה  לא  אבל  משפטי, 
לשקיפות, למינהל תקין ולהתנהלות של בקרה ופיקוח, וברגע שזה 
בדלת אמותיו פתאום החוקים משתנים. המשוב ישמור על מערכת 

המשפט ויחזק את אמון הציבור במערכת.

מועדון צרכנות חדש
חברה  הדין  עורכי  ללשכת  הייתה  שבהן  רבות  שנים  לאחר 
שמפעילה את מועדון הצרכנות, הובלתי להפסקת ההתקשרות עימה 
משום שלא עמדה ביעדים המרכזיים שלשמם הוקם המועדון. כעת 

אנו פועלים להקים מועדון חברים חדש ואיכותי עד סוף השנה. 
הטבות  לחבריו  ויספק  ואטרקטיבי  כדאי  יהיה  הצרכנות  מועדון 
ידו  על  יוצעו  והפנאי.  התרבות  הרווחה,  הצרכנות,  בתחומי  רבות 
אטרקציות.  במגוון  ניכרות  הנחות  וכן  מובילות  והופעות  מופעים 

כראש הלשכה אפעל לכך שציבור חברי הלשכה, המונה כ־60 
אלף עורכי דין, ייהנה ממועדון הצרכנות המשתלם ביותר.

שינויים היסטוריים במבנה הלשכה
לשינוי  האחרונות  השנים  בשלוש  ממושך  מאבק  לאחר 
מבנה הלשכה ופגישות רבות שקיימתי עם שרת המשפטים 
ציפי לבני ושר המשפטים הקודם יעקב נאמן, הציגה שרת 
נרחבת  לרפורמה  חוק  תזכיר  שעבר  בחודש  המשפטים 

בלשכה ובמוסדותיה. 
מדובר ברפורמה מקיפה בחוק לשכת עורכי הדין שכמעט 
מנגנוני  ביטול  בה  יש  השאר  ובין   ,1961 משנת  שונה  לא 
בדמי  דרמטית  והפחתה  המשילות  חיזוק  שקיפות,  יצירת  היתר, 
בכל  היום  סדר  בראש  אלה  נושאים  עמדו  הלשכה  כראש  החבר. 
מן  לשנותם  הצורך  על  דיברתי  הדרך  כל  ולאורך  כהונתי,  תקופת 

היסוד ואף דחפתי לכך.
אינטרסים  שבו  מצב  יצר  הדין  עורכי  לשכת  של  הנוכחי  המבנה 
זרים ולא ענייניים הפריעו לתפקודה המלא ולאחידות של מאבקיה 
ושל החלטותיה, עד כדי פגיעה במשילות הלשכה והעומד בראשה. 
הדין  עורכי  ציבור   - אתם  הם  ובראשונה  בראש  מכך  שנפגע  מי 

בישראל - ובעקבותיכם הציבור בישראל בכלל. 
האחרונות  בשנים  שהובלתי  שהמהפכה  לומר  יכול  אני  היום 
בלשכת עורכי הדין יצאה לדרך, ואפעל בכל מרצי ליישם את המלצות 

השרה במלואן, לטובתכם ולטובת הציבור בישראל. 

• • •

פעילויות  של  רחב  ממגוון  חלק  רק  הם  לעיל  שמניתי  הנושאים 
כולה,  השנה  במשך  חבריה  למען  הלשכה  שעושה  ושירותים 

המשפיעים על עבודתנו כעורכי דין מדי יום ביומו.
ובפורומים של הלשכה  בוועדות  פעילותם של מאות המתנדבים 
בתחומים כגון מיסים, משפט פלילי, קניין ומקרקעין, הוצאה לפועל, 
משפט אזרחי ובתי משפט ותחומים רבים נוספים נעשית ללא לאות 
ציפייה  ללא  זאת  כל  ביותר,  גדולים  וידע  זמן  משאבי  ובהשקעת 
לתמורה כלשהי לבד מהעשייה עצמה. על כך שלוחות להם תודתי 
 והערכתי. 

המשוב בפתח

www.facebook.com/IsraelBarAssociation הלשכה  של  הפייסבוק  בדף  השוטפת  בפעילות  להתעדכן  מוזמנים    אתם 
www.facebook.com/doron.barzilay.7 ולהיות איתי בקשר רציף בדף הפייסבוק שלי 
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